

UNITED COLLEGE
THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG
Scholarships and Awards

聯合書院國術會李振雄師父德育獎

UC Chinese Martial Arts Society Master Charles C H Li Award of Morality (2022-2023)

目的 Aim

此獎項由聯合書院國術會校友發起，獲參與聯合書院國術會之各界中大校友捐資成立。旨在鼓勵本院同學積極參與課外活動及社會服務，培養高尚品格，發揚熱心助人的精神。

This award was established with a fund raised by a group of alumni of the United College Chinese Martial Arts Society. Its aim is to encourage students of the College to participate in extra-curricular activities and social services, so as to build character and foster the spirit of helpfulness and good ethics towards the betterment of the society.

獎額及獎金 Number and Value

獎額一名，港幣一千元。

One award of HK\$1,000.

申請資格 Eligibility

1. 所有本院本科生均可申請。申請者須由老師或行政人員提名。

All undergraduate students of United College are eligible to apply. The candidate for this award is to be nominated by teachers or administrative staff.

2. 申請人在前一學年的平均積點須達 3.0 或以上。

The applicant should have attained a GPA of 3.0 or above in the preceding year.

遴選準則 Selection

1. 遴選之基本準則為申請人籌辦課外活動及參與社會服務的積極性和熱誠。

The student's initiatives and enthusiasm in organizing extra-curricular activities and/or participating and promoting community services will be the main criterion for award.

2. 申請將交由書院獎學金委員會委派之專責小組審批。

Applications will be vetted by a panel appointed for this purpose by the Scholarships and Student Finance Committee.

申請辦法 Application

請於 2023 年 1 月 9 日至 1 月 20 日下午 5 時 30 分期內透過聯合書院網頁 <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13660496> 申請，並請提名人將提名表格電郵至聯合書院學生輔導處盧小姐（電郵: edith_lo@cuhk.edu.hk）。

Please apply online at the United College webpage <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13660496> and ask your nominator to send the nomination form to Ms Edith Lo of the UC Dean of Students' Office at edith_lo@cuhk.edu.hk during the period from 9 January to 5:30pm of 20 January 2023.